
 
REPUBLIKA HRVATSKA 
DUBROVAČKO – NERETVANSKA ŽUPANIJA 
OPĆINA TRPANJ 
OPĆINSKO VIJEĆE  
 
KLASA: 023-01/23-02/09 
URBROJ: 2117-07-23-02 
 
     ZAPISNIK 
   sa 9.  ( devete) sjednice Općinskog vijeća 
                      OPĆINE TRPANJ 

       održane 27. travnja 2023.godine 
 
 
Mjesto održavanja: Sportska dvorana OŠ Trpanj 
Datum održavanja : 27. travnja 2023. g. 
Vrijeme održavanja: od 17,00   do  19,00 h 
 
 
Predsjednik Općinskog Vijeća Ivan Veić (u daljnjem tekstu: predsjednik) pozdravlja nazočne  
i utvrđuje da su sjednici Općinskog Vijeća (u daljnjem tekstu: Vijeće)  
 
NAZOČNI VIJEĆNICI: Ivan Veić, Tonči Jelaš, Andrija Nedoh, Antonija Mirko, Laura 
Butirić 
IZOČNI VIJEĆNICI: Josip Nesanović i Ivo Žegura 
OSTALI NAZOČNI: Jakša Franković, općinski načelnik (u daljnjem tekstu: načelnik),Nada 
Ivanković, pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela, (u daljnjem tekstu:  pročelnica)  
 
Predsjednik predlaže slijedeći 
 
 
       D N E V N I    R E D 
   

1. Aktualni sat 
2. Usvajanje zapisnika sa 8. sjednice Općinskog vijeća 
3. Donošenje Strategije upravljanja imovinom Općine Trpanj za razdoblje 2023-

2028.godine 
4. Donošenje Odluke o lokalnim porezima Općine Trpanj 
5. Donošenje Odluke o izmjenama Odluke  o organizaciji, načinu naplate i kontrole 

parkiranja na javnim parkiralištima u Općini Trpanj 
6. Donošenje Odluke o financiranju političkih stranaka i nezavisnih vijećnika zastupljenih 

u Općinskom vijeću Općine Trpanj  u 2023.godini  
7. Donošenje Odluke o proglašenju komunalne infrastrukture - javne prometne površine 

na kojima nije dopušten promet motornim vozilima - javne stube koje povezuju Ulicu 
Ribarska obala sa arheološkim lokalitetom „Gradina“ u Trpnju javnim dobrom u općoj 
uporabi u neotuđivom vlasništvu Općine Trpanj 

8. Donošenje Programa raspolaganje poljoprivrednim zemljištem 



9. Donošenje Odluke o zajedničkom obavljanju knjižnične djelatnosti 
10. Donošenje Odluke o načinu i uvjetima sufinanciranja programa predškolskog odgoja i 

obrazovanja 
11. Donošenje Socijalnog plana za 2023.godinu 

 

Pročelnica predlaže da se danas ne raspravlja o temi pod točkom 8. Predloženog dnevnog 
reda, iz razloga što je izrađivač Programa  predložio da se iz postupovnih razloga i izmjene 
zakonodavne regulative sa kojom je potrebno uskladiti Program, ova točka dnevnog reda 
odgodi za drugu sjednicu.   

Dalje, upoznaje kako je danas prispio zahtjev tvrtke „CIPLIĆ“ d.o.o.,  za odobrenje  prodaje 
ribe sa privatne parcele koja se nalazi (graniči) uz javnu prometnicu, te predlaže da se  pod 
rednim brojem 8. Umjesto planirane točke dnevnog reda uvrsti u dnevni red pod točkom 8. 
Odlučivanje po navedenom zahtjevu . 

Nakon provedenog glasovanja  jednoglasno je prihvaćen prijedlog pročelnice, te se u tom 
smislu usvaja predloženi dnevni red. 

Ad.1.)  Aktualni sat 

Načelnik upoznaje nazočne sa trenutnom situacijom vezanom uz donošenje Izmjena i dopuna 
Prostornog plana Općine Trpanj, te upoznaje kako je uspješno kraju privedena javna rasprava.   

Nadalje načelnik upoznaje kako je u tijeku sanacija gubitaka u sustavu vodoopskrbe naselja 
Trpanj. Tendencija  je da gubitaka bude što manje.  

Dalje, Načelnik upoznaje kako se nastavljaju radovi na cesti u Dubi Pelješkoj od desne luke 
prema Perni. Teren je zahtjevan ali posao ide zadovoljavajućim tempom. 

Antonija Mirko pita kako će se rasporediti troškovi za priključak na kanalizacijski sustav. 
Načelnik odgovara kako će se prokop od cijevi do objekta obavljati o trošku Komunalnog 
Trpanj, a sami priključak do objekta će tehnički svatko odraditi za sebe, naravno uz nadzor 
nadležnih djelatnika. 
 
Antonija Mirko ističe kako je  groblja Sv. Križa u Trpnju zaraslo u trvau. Naglašava kako su 
polako počeli i turisti dolaziti u naše mjesto, šetaju po groblju a ono je nepokošeno. Park kraj 
igrališta  je također nepokošen i zapušten, te je i  uz boćalište neuredno. Krajnji rok je da se to 
sve dovede u red.  
Antonija Mirko nadalje podsjeća kako je prošla godina dana od poslijednjeg dogovora oko 
toga da će se popraviti  igračaka u parku, te apelira da se navedeno što prije i učini. 
Dalje, Antonija Mirko apelira na lošu organizaciju rada u Komunalnom Trpanj, ističući 
nepoštivanje radnog vremena,  te smatra da kada bi se bolje rasporedili dnevni  zadaci, u 
radno vrijeme od 8 sati moglo bi se  puno više napraviti. Očito je loša organizacija posla.  
 
Andrija Nedoh naglašava kako je već o tome govorio i predlagao da se održi posebna sjednica 
na temu priprema turističke sezone. Smatra da bi se Općina morala odrediti koju vrstu turizma 
preferira te se u tom pravcu i kretati.  Antonija Mirko ističe kako ona osobno nikad ne bi došla 
u Trpanj kao turist s obzirom da je  mjesto je zapušteno, nema sadržaja itd. 
 



Andrija Nedoh upoznaje kako u Gornjoj Vrućici postoji interes jedne osobe ( Njemac ) za 
osnivanje Centra za rekreaciju ( šetački turizam) tipa šetnja, bicikliranje, odlazak u prirodu i 
radove u polju i sl.  
Vijećnik Nedoh predlaže da se s navedenom osobom obavi razgovor i sasluša njegove 
prijedloge.  
Pročelnica upoznaje kako je u Općinu stiglo pismo namjere u kojem ta osoba ističe svoju 
želju za kupnjom zgrade društvenog doma u Gornjoj Vrućici. Vlasnik objekta je Općina 
Trpanj. Smatra da je najgore da se ništa ne radi i ne dešava te je svakako za mjesto dobro ako 
bi se ova ideja realizirala, ali o tome treba razgovarati i donijeti  ispravna odluku.  Mišljenja je 
da je za Općinu možda optimalnija opcija eventualnog javno privatnog partnerstva, zakupa na 
duže vrijeme, a tek na koncu eventualna prodaja i to nakon što se sagleda istinska namjera 
investitora. 
Načelnik apelira kako su to ljudi koji su nama nepoznati i nama njihove namjere nisu do kraja 
jasne. Napominje da je dugogodišnji najam uz povoljne uvjete, po njemu bolja opcija . 
Napominje kako ne želi da se dogodi bilo kakav špekulativan posao . 
Antonija Mirko podsjeća na prodaju općinske imovine ( zgrada u ul. Kralja Tomislava) u 
kontekstu s  predmetom Jakov Begović – kupnja parkinga . Napominje kako je problem još 
prisutan i ne rješava se.  Begović  je odustao od prodaje parkinga, te pita da li se za ovu 
godinu postigao dogovor oko najma tog parkinga. Podsjeća da je  procjena cijene parkinga 
napravljena temeljem dogovora s Begovićem i njegovom jasno iskazanom voljom da Općini 
proda parking, ali je, nakon što je sve napravljenjo odustao od prodaje. 
Načelnik upoznaje kako se uskoro započinje s programom „Zaželi“. 
Vijećnici kratko diskutiraju o dosadašnjim iskustvima s djelovanjem programa na području 
naše Općine. Uglavnom svi vijećnici izražavaju zadovoljstvo tim Programom, a pročelnica, 
koja je vodila Program, ističe kako je isti bio proveden bez iakakvih problema i veoma 
uspješno, te na zadovoljstvo kako korisnika Programa tako i žena koje su uspješno provodile. 
 
Ad.2.) Usvajanje zapisnika sa 8. sjednice Općinskog vijeća 
 
Predsjednik predalaže usvajanje zapisnika. 
Andrija Nedoh navodi kako je u  njegovom izlaganju u aktualnom satu pogrešno navedeno, 
odnosno navedeno je „pomoć poljoprivrednicima“, a on je rekao „ pomoć općenito svim 
starijim ljudima“, te moli da se u tom smislu izmijeni u zapisnik. Primjedba jednoglasno 
usvojena. 
 
Nakon glaosvanja donosi slijedeći  
ZAKLJUČAK:  
Jednoglasno se usvaja zapisnik sa 8. sjednice Općinskog vijeća uz provjeru i ukoliko se utvrdi 
da je osnovana, uz prihvaćanje primjedbe vijećnika Nedoha, pa će se u zapisnik s 8. sjednice  
unijeti izmjena u točki „Aktualni sat“ na način da će se riječi „ pomoć poljoprivrednicima“ 
zamijeniti riječima „ pomoć svim osobama koje žive izvan Trpnja a potrebna im je pomoć 
svake vrste“. 
 
Ad.3.) Donošenje Strategije upravljanja imovinom Općine Trpanj za razdoblje 2023-
2028.godine 
 
Pročelnica uvodno pojašnjava kako predmetna Strategija određuje dugoročne ciljeve i 
smjernice za upravljanje i raspolaganje imovinom u vlasništvu Općine Trpanj, kojom se želi 
osigurati ekonomski svrhovito, učinkovito i transparentno upravljanje imovinom Općine 



Trpanj, uz očuvanje i pronalaženje optimalnih rješenja za Općinu pri upravljanju i 
raspolaganju imovinom.  

Pojašnjava pravni okvir za donošenje Strategije za donošenje koje se na odgovarajući način 
primjenjuju pravila o upravljanju i raspolaganju imovinom u vlasništvu Republike Hrvatske, 
pa se Strategija upravljanja imovinom Općine Trpanj oslanja na Zakon o upravljanju 
državnom imovinom (NN, broj 52/18), Strategiju upravljanja državnom imovinom za 
razdoblje 2019. – 2025. (NN, 96/19) te na odredbe i načela koja su propisana za upravljanje i 
raspolaganje državnom imovinom. 

Dalje, upoznaje nazočne da je na prijedlog Strategije pristigla  primjeda vijećnika Nesanovića: 
„da se na stranicama 14. i 21. promjeni čest.zem. na 682 k,o. Trpanj“. Primjedba je 
osnovana.s obzirom da je u međuvremenu (od početka izrade Strategije do danas), na zahtjev 
Općine izrađen geodetski elaborat igrališta kojim je više kat.čest.zemljišta navedenih u 
predloženoj Strategiji, na kojima se nalazi igralište, elaboratom objedinjeno u jednu 
kat.čest.zem. 682 k. O. Trpanj kako je to vijećnik Nesanović dobro uočio. 
Upravo je ovo jedan od primjera i razloga radi kojeg pročelnica predlaže Vijeću da se iz 
predloženog teksta Strategije brišu tablice s navođenjem pojedinačne komunalne 
infrastrukture. Kako Strategija predstvalja jedan starteški okvir za pravilno i uspješno 
upravljanje imovinom Općine, svaka promjena u odnosu na komunalnu infrastrukturu imala 
bi za posljedicu i izmjene ili dopune Strategije što bi bilo nesvrsishodno. Stoga predlaže da se 
tablice s navođenjem komunalne infrsatrukture – tablice 2. – 7. brišu iz prijedloga Strategije, a 
umjesto njih se doda tekst o obvezi Jedinstvenog upravnog odjela o vođenju evidencije svih 
vrsta komunalne infratsrukture.  
 
Nakon provedenog glasovanja zajedno s  prijedlozima pročelnice  donesen je slijedeći  
ZAKLJUČAK 
Jednoglasno se usvaja prijedlog pročelnice te se usvaja Strategija upravljanja imovinom 
Općine Trpanj za razdoblje 2023-2029.godine uz  izmjene i dopune navedene u prijedlogu 
pročelnice. 
 
Ad.4.) Donošenje Odluke o lokalnim porezima Općine Trpanj 
 
Pročelnica uvodno obrazlaže predloženu Odluku ističući kako je Ministarstvo financija, 
Porezna uprava, Središnji ured (dalje: MF) donjelo Odluku kojom su od primjene 
obustavljene određene odredbe Odluke o porezima Općine Trpanj (sl.glasnik DNŽ 12/17 i 
7/18). Odluka MF objavljena je u Sl.glasniku DNŽ broj 5/23. Postupajući po navedenoj 
odluci MF, predlaže se Vijeću donošenje nove Odluke o lokalnim porezima Općine Trpanj 
prijedlog koje vam je dostavljen zajedno sa obrazloženjem. Prijedlogom predmetne Odluke je 
uvažene su i ispravljene nepravilnosti utvrđene naprijed navedenom odlukom MF.   
 
Nakon provedenog glasovanja donosi se slijedeći  
ZAKLJUČAK: 
Jednoglasno se donosi Odluka o lokalnim porezima. 
 
Ad.5.) Donošenje Odluke o izmjenama Odluke  o organizaciji, načinu naplate i kontrole 

parkiranja na javnim parkiralištima u Općini Trpanj 
 
Načelnik uvodno obrazlaže kako se ovom Odlukom uređuje rok za naplatu parkiranja na 
javnim parkiralištima, te obrazlaže da se izmjena odnosi na promjenu roka početka naplate 



parkinga na 01.05. umjesto 01.06. kako je bilo određeno dosadašnjom Odlukom. 
Pročelnica dodaje kako se potkrala pogreška u odnosu na članak 3. Predložene Odluke o 
izmejnama i dopunam  Odluke  o organizaciji, načinu naplate i kontrole parkiranja na javnim 
parkiralištima u Općini Trpanj, pa predlaže da članka 3. glasi: 
“ U članku 29.stavak 1. Iza riječi „cijena“ dodaje se riječ „ – cijenik –„. 
Stavka 2. mijenja se i glasi: 
„Organizator parkiranja na javnim parkiralištima dužan je za cijenik naplate parkinga kao i za 
svaku njegovu izmjenu ili dopunu pribaviti suglasnost općinskog načelnika.“ 
 
Nakon kraće rasprave provedeno je glasovanje, te se donosi slijedeći  
ZAKLJUČAK 
Jednoglasno se donosi Odluka Odluke o izmjenama Odluke  o organizaciji, načinu naplate i 
kontrole parkiranja na javnim parkiralištima u Općini Trpanj uz navedene izmjene/dopune u 
prijedlogu pročelnice. . 
 
Ad.6.) Donošenje Odluke o financiranju političkih stranaka i nezavisnih vijećnika 
zastupljenih u Općinskom vijeću Općine Trpanj  u 2023. godini  
 
Pročelnica uvodno elaborira i pojašnjava prijedlog Odluke, a potom upoznaje vijećnike sa 
pisanim komentar vijećnika Jospa Nesanovića u kojem navodi da je u predloženoj Odluci 
navedena Antonija Mirko iako se Antonija odrekla naknade.  
Pročelnica pojašnjava da nije neispravno to što se vijećnica Mirko navodi u predloženoj 
Odluci kao vijećnica kojoj pripada pravo na financijska sredstva za redovito godišnje 
financiranje, a njeno pravo je da pravo na pripadajuća sredstva ne konzumira.  
 
Nakon provedenog glasovanja donesen je slijedeći  
ZAKLJUČAK 
Uz jedan glas „SUZDRŽAN“ i ostali „ZA“ većinom glasova donosi se Odluka o financiranju 
političkih stranaka i nezavisnih vijećnika zastupljenih u Općinskom vijeću Općine Trpanj  u 
2023.godini  
 
Ad.7.) Donošenje Odluke o proglašenju komunalne infrastrukture - javne prometne 
površine na kojima nije dopušten promet motornim vozilima - javne stube koje povezuju 
Ulicu Ribarska obala sa arheološkim lokalitetom „Gradina“ u Trpnju javnim dobrom u 
općoj uporabi u neotuđivom vlasništvu Općine Trpanj 
 
Nakon uvodne riječi pročelnice o upoznavanju vijećnika sa tijekom postupka i provedenim 
radnjama u predmetnom postupku, a  o kojima su vijećnici obavješteni i pismenim 
obarzloženjem predmetne Odluke koje je dostavljeno svim vijećnicima uz predmetnu Odluku  
provodi se glasovanje i donosi se slijedeći  
 
ZAKLJUČAK 
Jednoglasno se donosi Odluka o proglašenju komunalne infrastrukture - javne prometne 
površine na kojima nije dopušten promet motornim vozilima - javne stube koje povezuju 
Ulicu Ribarska obala sa arheološkim lokalitetom „Gradina“ u Trpnju javnim dobrom u općoj 
uporabi u neotuđivom vlasništvu Općine Trpanj. 
 
Ad.8.) Donošenje zaključka po zahtjevu tvrtke „Ciplić“ d.o.o. 
 
Pročelnica uvodno upoznaje vijećnike sa predmetnim zahtjevom tvrtke Ciplić d.o.o. u kojem 



traži odobrenje za prodaju ribe na nekretnini u privatnom vlasništvu, uz suglasnost vlasnika te 
nekretnine koja nekretnina graniči s javno-prometnom površinom. Predlaže da se zahtjevu 
udovolji. 
Nakon kraće rasprave provedeno je glasovanje te se donosi slijedeći  
ZAKLJUČAK 
Jednoglasno se donosi zaključak kojim se odobrava tvrtki Ciplić d.o.o prodaja ribe  
( vlastitog proizvoda )  sa svoje privatne parcele uz javnu prometnicu, ul. Kralja Tomislava.  
 
Ad.9.) Donošenje Odluke o zajedničkom obavljanju knjižnične djelatnosti 

 
Načelnik uvodno obrazlaže  Odluku. 
Nakon provedenog glasovanja donesen je slijedeći  
ZAKLJUČAK 
Jednoglasno se donosi Odluka o zajedničkom obavljanju knjižnične djelatnosti 
 
Ad.10.) Donošenje Odluke o načinu i uvjetima sufinanciranja programa predškolskog 
odgoja i obrazovanja 

 
Načelnik uvodno pojašnjava kako je ovdje slična situacija kao i u prethodnoj točki . Radi se o 
tome da se smanje troškovi maksimalno moguće, a prihvaćanjem ovakvog načina povezivanja 
pomažemo jedni drugima. Za ubuduće jedna dobra praksa koju će se moći primjeniti na razna 
područja.  
Nakon provedenog glasovanja donesen je slijedeći  
ZAKLJUČAK: 
Jednoglasno se donosi Odluka o načinu i uvjetima sufinanciranja programa predškolskog 
odgoja i obrazovanja 

 
Ad.11.) Donošenje Socijalnog plana za 2023.godinu 

 
Pročelnica ukratko obrazlaže Plan, te upoznaje nazočne s prijedlogom vijećnika Nesanovića 
koji se pismeno očitovao na način da predlaže visinu naknade za novorođenčad kako slijedi ; 
za prvo dijete naknada od 1 500 Eur-a, za drugo dijete 2 500 Eur-a i treće i svako slijedeće 
dijete 4 000 Eur-a. Podsjeća da je  ukupno planirani iznos u proračunu za ovu godinu sa 
provođenje Socijalnog programa  9 950 Eur-a, pa iako bi svi imali želju i volju povećati sve 
naknade u odnosu na predložene, morali bi se kretati u proračunom zadanim okvirima, 
sukaldno čemu su  i predložene sve pa i naknade za novorođenčad: za prvo dijete 500 Eur-a, 
drugo dijete 800 Eur-a, a treće i svako slijedeće 1 000 Eur-a. Podsjeća da su iznosi naknada za 
novorođenčad povećani u odnosu na prošlogodišnje.  
Prijedlog Nesanovića je jednoglasno odbijen. 
 
Nakon  provedenog glasovanja donesen je slijedeći 
ZAKLJUČAK: 
Jednoglasno se donosi Socijalni program za 2023. god.  
Sjednica je završila u 19,00 h. 

Zapisnik sastavila     Predsjednik Općinskog Vijeća  

Ivana Jelaš v.r.      Ivan Veić v.r. 

 
 



 
 
 
 

 

 

 


